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Abstract (en)
The comb consists of a handle (1) and a series of teeth in the form of U-shaped metal vanes (10) which are attached to it and linked to a heat
source which enables the vanes to raise the temperature of the hairs coming into contact with it to over 60 deg.C. to kill lice and nits. Certain of the
vanes have thermally insulated feet (30,31) attached to their lower ends to keep the vanes from touching the skin at the hair roots. The vanes are set
2 mm apart by means of spacer rings (20), and are heated electrically; they are assembled on rods (22) with nuts on threaded ends. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'éradication des parasites du système pilaire comportant un corps de manipulation (1) sur lequel est fixé un
peigne (9) muni de dents et de moyens de destruction des parasites, permettant d'augmenter au moins localement la température du système pilaire
lorsque les dents du peigne (9) sont déplacées dans ledit système pilaire. Conformément à l'invention, les dents du peigne (9), pénétrant dans le
système pilaire, présentent au moins une portion conductrice thermique en relation avec des moyens générant l'énergie thermique nécessaire pour
détruire les parasites lorsque ces derniers entrent directement en contact avec les dents du peigne (9). Appareil anti-poux. <IMAGE>
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